
ЭКОНОМИЧЕСКИЕ НАУКИ

НАУЧНОЕ ОБОЗРЕНИЕ № 2

141

RISKS IN ACCOUNTING CATERING

Shevelev A.E., Levkutnaya T.V.

South Ural State University, Chelyabinsk, Russia (454000, Chelyabinsk, Lenin Avenue 85),  
e-mail: lev-taya@mail.ru.

The article is devoted to the associated risks of the catering industry. The factors that cause uncertainty, risk. Explore 
different approaches to the concepts of «uncertainty», «risk». The author analyzes the existing legal and regulatory 
documents related to on-making, recording and reporting of accounting information in the financial statements of the 
risks. A classification of the risks of catering, depending on the type of rice-ing. Each type of risk you can drill to suit 
the activity-STI catering. Basically the risk posed by any-bom public catering regardless of the type and scale of the 
production are the risks, among which are: the risks of infringement of technology, processing and production, risks 
of infringement of plumbing regulations, the risks of poor use of resources , the risk of failure of equipment, etc. The 
author leads the relationship between uncertainty, risk and controls, identify lennym risk.
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Одним из важнейших направлений повышения эффективности функционирования АПК Карачаево-Чер-
кесской Республики является формирование высококвалифицированного кадрового потенциала с инноваци-
онным мышлением. В статье дан анализ молодежного аграрного предпринимательства в республике и мер 
государственной поддержки, а также рассмотрены возможные направления его дальнейшего молодежного со-
вершенствования. В области организации системы непрерывного профессионального образования авторами 
предлагается создание во всех  общеобразовательных учебных заведениях сельских муниципальных районов 
профильных агроклассов с дистанционным интернет-обучением; проведение ежегодных республиканских фо-
румов и творческих конкурсов сельской молодежи; организация республиканской службы консультативной 
скорой помощи для агробизнеса; внедрение системы аутсорсинга кадров и республиканского банка данных по 
рынку труда в АПК. В области формирования бизнес-среды для молодежного предпринимательства рекомен-
дуется создание инкубатора для реализации молодежных бизнес-идей и внедрение практики частно-государ-
ственного партнерства в области их финансирования; обеспечение равного доступа молодых кадров к респу-
бликанским земельным, залоговым, гарантийным фондам и системе государственных закупок. 
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One of the most important ways to increase the efficiency of agricultural Karachay- Cherkessia is the formation 
of highly skilled human resources with innovative thinking. The paper analyzes the agricultural youth entrepreneurship 
in the country and government support measures, and discusses possible directions of further improvement of the 
youth. In the organization of the system of continuing professional education authors propose the establishment in all 
secondary schools of rural municipalities profile agroklassov remote Internet - teaching , conducting annual national 
forums and art competitions rural youth organization of the Republican Advisory Services ambulance for agribusiness , 
implementation, outsourcing and training republic Bank data on the labor market in agriculture. In the area of ​​business 
environment for youth entrepreneurship recommended the creation of an incubator for the implementation of youth 
business ideas and implementing the practice of public-private partnership in the field of financing, ensuring equal 
access for young professionals to republican land , mortgage , guarantee funds and public procurement system.
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В статье показано диалектическое единство процессов приватизации и национализации, отображены ос-
новные подходы к их интерпретации, а также способы оценки. На основе сравнительного анализа издержек и 


